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До 

г-н Любомир Христов  

Кмет на Община Шумен 

Чрез 

Проф. д.т.н. инж. Борислав Беджев  

Председател на Общински съвет Шумен  

 

П И Т А Н Е  

на основание чл.33 (1), т.4 и (2) от ЗМСМА  

от Добромир Драев - общински съветник при Общински съвет Шумен 

 

ОТНОСНО : Второ питане във връзка с възникнали неотложни ремонти на водопреносната 

система на ул. „Дедеагач” No 17 и No 19  

  

Уважаеми г-н Христов,  

 

На предходното заседание на Общински съвет Шумен с колегата Сунай Садък внесохме 

питане към Вас относно проблеми, свързани с водопреносната система на ул. „Дедеагач” 17-

19. В отговора си към нас Вие много изчерпателно отговорихте по точки 1 и 2 от питането и 

поехте сериозен ангажимент за извършване на ремонтни дейности и отстраняване на 

проблемните участъци за сметка на бюджета на Община Шумен, както и че след ремонта ще 

предявите претенции към „ВиК- Шумен“ ООД – гр.Шумен, за възстановяване  на средствата.  В 

същото питане бяхме поставили и въпрос No 3 във връзка с неуточнен източник на разлив на 

чиста вода, която на пръв поглед изглежда, че изтича от водопреносната система на Шумен и 

би следвало да бъде с характер на „питейно-битова”. По време на заседанието не получихме 

отговор по т. 3. Приемам, че към тогавашния момент не бяха направени проучвания поради 

липса на време и/или неотложни ангажименти на експертите, които биха могли да 

предоставят ясен и най-вече адекватен отговор. Във връзка с горното моля да отговорите на 

следните въпроси: 

1. Има ли ясна представа общинска администрация откъде произтича  

разливът на вода на посочения адрес? 

2. В случай че разливът е от водопреносната система на община Шумен, 

предвижда ли се извършването на неотложни ремонти? 

3. В случай че разливът е от водопреносната система на община Шумен, какъв 

е финансовият размер на загубите на „питейно-битова” вода? 

 

С уважение 

Добромир Драев 

 


